
PROTOKÓŁ NR XIX/2008 
 

z posiedzenia Rady Miejskiej w Kobylinie w dniu 21 maja 2008 roku 
 
 
 
XIX sesja Rady Miejskiej w Kobylinie została zwołana na dzień 21 maja 2008 roku  
o godzinie 1300, w sali narad Urzędu Miejskiego w Kobylinie.   
W sesji uczestniczyło 14 radnych (lista obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego 
protokołu) oraz Burmistrz Kobylina – Bernard Jasiński, Sekretarz Gminy – Mirosław Sikora i 
Skarbnik Gminy – Jolanta Nowak. 
Obradom przewodniczył Przewodniczący Rady Miejskiej w Kobylinie – Piotr Chlebowski. 
 
Ad. 1.  
Otwarcia sesji dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej w Kobylinie – Piotr Chlebowski, 
który powitał wszystkich zebranych i stwierdził, że zgodnie z listą obecności aktualnie  
w posiedzeniu uczestniczy 14 radnych, co wobec ustawowego składu Rady wynoszącego  
15 osób, stanowi quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych uchwał. 
Zaproponował dodanie do przesłanego porządku obrad w punkcie 3 podpunktu c) w 
brzmieniu: w sprawie: zmiany uchwały Nr XL/280/06 Rady Miejskiej w Kobylinie z dnia 28 
września 2006 r. w sprawie uchwalenia Planu Rozwoju Lokalnego Gminy Kobylin. 
Rada Miejska jednogłośnie przyjęła zaproponowaną zmianę – 14 za. 
 
Po uwzględnieniu zaproponowanych zmian porządek obrad przedstawia się następująco: 

1. Otwarcie. 
2. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 
3. Podjęcie uchwał: 

a) w sprawie: zaciągnięcia zobowiązania o wartości przekraczającej granicę ustaloną  
w uchwale budżetowej na 2008 rok na zadanie „Unowocześnienie systemu 
oświetlenia drogowego na terenie miasta i gminy Kobylin”, 

b) w sprawie: zaopiniowania projektu uchwały Rady Powiatu Gostyńskiego  
w sprawie likwidacji Oddziału dla Przewlekle Chorych w Poniecu działającego  
w strukturze Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Gostyniu, 

c) w sprawie: zmiany uchwały Nr XL/280/06 Rady Miejskiej w Kobylinie  
z dnia 28 września 2006 r. w sprawie uchwalenia Planu Rozwoju Lokalnego 
Gminy Kobylin, 

d) w sprawie: zmiany budżetu gminy Kobylin na rok 2008. 
4. Wolne głosy i wnioski. 
5. Zakończenie. 

 
Ad. 2. 
P. CHLEBOWSKI poinformował zebranych, iż zapoznał się z protokołem z poprzednich 
obrad Rady Miejskiej i nie wnosi do niego żadnych uwag. 
Rada Miejska jednogłośnie przyjęła protokół z poprzedniej sesji – 14 za. 
 
Ad. 3.  
a) 
P. CHLEBOWSKI odczytał treść projektu Uchwały Rady Miejskiej w Kobylinie  
w sprawie: zaciągnięcia zobowiązania o wartości przekraczającej granicę ustaloną w uchwale 

 



budżetowej na 2008 rok na zadanie „Unowocześnienie systemu oświetlenia drogowego  
na terenie miasta i gminy Kobylin”. 
 
Powiedział, że na wspólnym posiedzeniu Komisji Budżetu, Gospodarki i Rolnictwa, Komisji 
Rewizyjnej, Komisji Spraw Społecznych Radni jednogłośnie pozytywnie zaopiniowali 
projekt omawianej uchwały – 14 za. 
 

UCHWAŁA NR XIX/116/2008 
Rady Miejskiej w Kobylinie 

z dnia 21 maja 2008 roku 
w sprawie: zaciągnięcia zobowiązania o wartości przekraczającej granicę ustaloną  

w uchwale budżetowej na 2008 rok na zadanie „Unowocześnienie systemu oświetlenia 
drogowego na terenie miasta i gminy Kobylin” 

 
została podjęta jednogłośnie – 14 za i stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu. 
 
b) 
P. CHLEBOWSKI odczytał treść projektu Uchwały Rady Miejskiej w Kobylinie w sprawie: 
zaopiniowania projektu uchwały Rady Powiatu Gostyńskiego w sprawie likwidacji Oddziału  
dla Przewlekle Chorych w Poniecu działającego w strukturze Samodzielnego Publicznego 
Zakładu Opieki Zdrowotnej w Gostyniu. 
 
Powiedział, że na wspólnym posiedzeniu Komisji Budżetu, Gospodarki i Rolnictwa, Komisji 
Rewizyjnej, Komisji Spraw Społecznych Radni jednogłośnie pozytywnie zaopiniowali 
projekt omawianej uchwały – 14 za. 
 

UCHWAŁA NR XIX/117/2008 
Rady Miejskiej w Kobylinie 

z dnia 21 maja 2008 roku 
w sprawie: zaopiniowania projektu uchwały Rady Powiatu Gostyńskiego w sprawie 
likwidacji Oddziału dla Przewlekle Chorych w Poniecu działającego w strukturze 

Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Gostyniu 
 
została podjęta jednogłośnie – 14 za i stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu. 
 
c) 
P. CHLEBOWSKI odczytał treść projektu Uchwały Rady Miejskiej w Kobylinie w sprawie: 
zmiany uchwały Nr XL/280/06 Rady Miejskiej w Kobylinie z dnia 28 września 2006 r.  
w sprawie uchwalenia Planu Rozwoju Lokalnego Gminy Kobylin. 
 
Powiedział, że na wspólnym posiedzeniu Komisji Budżetu, Gospodarki i Rolnictwa, Komisji 
Rewizyjnej, Komisji Spraw Społecznych Radni jednogłośnie pozytywnie zaopiniowali 
projekt omawianej uchwały – 14 za. 
 

UCHWAŁA NR XIX/118/2008 
Rady Miejskiej w Kobylinie 

z dnia 21 maja 2008 roku 
w sprawie: zmiany uchwały Nr XL/280/06 Rady Miejskiej w Kobylinie  

z dnia 28 września 2006 r. w sprawie uchwalenia Planu Rozwoju Lokalnego  
Gminy Kobylin 

 



 
została podjęta jednogłośnie – 14 za i stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu. 
 
 
 
d) 
P. CHLEBOWSKI odczytał treść projektu Uchwały Rady Miejskiej w Kobylinie w sprawie: 
zmiany budżetu gminy Kobylin na rok 2008. 
 
Powiedział, że na wspólnym posiedzeniu Komisji Budżetu, Gospodarki i Rolnictwa, Komisji 
Rewizyjnej, Komisji Spraw Społecznych Radni jednogłośnie pozytywnie zaopiniowali 
projekt omawianej uchwały – 14 za. 
 

UCHWAŁA NR XIX/119/08 
Rady Miejskiej w Kobylinie 

z dnia 21 maja 2008 roku 
w sprawie: zmiany budżetu gminy Kobylin na rok 2008 

 
została podjęta jednogłośnie – 14 za i stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu. 
 
Ad. 4. 
B. TRYNKA powiedziała, że Radni, którzy byli na Młodzieżowych Mistrzostwach Polski   
w Sumo w poprzednią niedzielę widzieli jakie błoto jest przy wyjeździe ze stadionu. Zapytała, 
 czy aby poprawić jego wizerunek, możnaby utwardzić wjazd, naprawić płot i założyć nową 
bramę. Przy tej okazji możnaby zmienić nawierzchnię przy wejściu do kina. 
P. CHLEBOWSKI poparł wniosek pani Trynki i dodał, że nie potrzeba tam wielkich 
przeróbek. Brama wjazdowa mogłaby być przesuwana, otwierałoby się ją tak szeroko, jak 
byłoby to potrzebne. Jego zdaniem plac przed kinem i wjazd na stadion nie są duże, więc 
kostkę możnaby położyć w drodze bezprzetargowej.    
R. CIESIÓŁKA zapytał, czy można podzielić to zadanie i ominąć w ten sposób postępowanie 
przetargowe. 
BURMISTRZ powiedział, że zadania nie można podzielić i musi być ogłoszony przetarg.  
P. CHLEBOWSKI poprosił o przygotowanie kosztorysu na to zadanie i przedstawienie go 
Radnym. 
W. STYBURSKI poinformował Radnych, że w Kuklinowie została położona nowa 
nawierzchnia na odcinku drogi w kierunku Kromolic. W jego opinii zostało to zrobione 
solidnie. Zapytał, czy zerwanie pobocza przy drodze w kierunku stacji kolejowej w 
Kuklinowie, będzie zrobione w tym roku. 
BURMISTRZ powiedział, że prace, które były zaplanowane na ten rok, będą zrealizowane. 
Drogę w stronę Kromolic robiła ta sama leszczyńska firma, która robiła ul. Krobską w 
Kobylinie. Ulica ta była robiona kilka lat temu i jest zrobiona bardzo dobrze.  
D. JAŹWIEC poprosiła, aby zmobilizować właściciela gruntu przy ul. Stanisława Moniuszki 
–  
pana Jarosława Bzdęgę do wykaszania swojej działki.  
BURMISTRZ powiedział, że zwróci się do właściciela gruntu z nakazem zrobienia porządku. 
Jeżeli nie dotrzyma terminu będzie to zrobione przez odpowiednią firmę na koszt właściciela 
gruntu. 
J. LISIECKI zauważył, że w budżecie zaplanowano 15 tys. zł na budowę pomieszczenia 
spikera  
na boisku w Kobylinie. Zapytał, czy nie możnaby zwiększyć tej kwoty. 

 



BURMISTRZ zaproponował, aby pomieszczenie to zbudować naprzeciwko trybun. Koszty 
będą wtedy mniejsze. Koncesjonowana spikerka to koszty w granicach 60 tys. zł. 
Poinformował Radnych o tym, że w najbliższą sobotę zostaną wręczone nagrody pieniężne 
dla sportowców KS PIAST Kobylin. Podziękował również za dobrą promocję Gminy oraz 
przede wszystkim za trud, który działacze UKS SAMSON włożyli w organizację 
Młodzieżowych Mistrzostw Polski w Sumo.  
M. FLAK podziękował w imieniu własnym i zawodników za przyznanie nagród pieniężnych  
za osiągnięcia sportowe. Były to ich pierwsze nagrody pieniężne i jako trener ma nadzieję,  
że zmotywują ich do dalszej pracy.  
P. CHLEBOWSKI dodał, że jemu również podobały się Mistrzostwa zorganizowane  w 
Kobylinie. 
J. RATAJCZAK zauważył, że w tym roku Gmina Kobylin jest organizatorem dożynek 
powiatowych i do tego czasu wjazd na stadion mógłby być zrobiony. Poprosił o monit w 
sprawie wykaszania traw na poboczach dróg krajowych, zwłaszcza w terenie zabudowanym 
w Smolicach.  
P. CHLEBOWSKI poinformował, że na stole zostały wyłożone do wglądu mapy obrazujące 
przebudowę odcinka drogi przy szkole w Zalesiu Małym. 
 
Ad. 5. 
Po wyczerpaniu porządku obrad sesję zakończono o godzinie 1350. 
 
 
 
 
Protokółowała: J. Grobelna                                            
 
 
 
                   Obradom przewodniczył: 
 

      Przewodniczący Rady Miejskiej 
 
 
                                                                                                     Piotr Chlebowski 
 
 
 
 

 


